
vice-voorzitter; mr. J. Dutilh jr., secretaris; mr. G. J. Kalf,
penningmeester; J. Nieuwenhuis, J. E. van der Pot, mr. H. C.
Hazewinkel.

Vervolgens werd aan de orde gesteld de vaststelling van de
jaarlijkse bijdrage van leden en donateurs voor 1956. Besloten
werd deze bedragen niet te wijzigen ondanks de ook voor het
Genootschap stijgende kosten, zodat voor 1956 de contributie
voor de leden wederom f 6,— en voor donateurs f 25,— bedroeg.

Bij de rondvraag werd door de heer Remkes opgemerkt, dat het
aantal deelnemers aan de excursie gehouden in 1955 geringer was
dan in andere jaren, waarbij het vermoeden werd uitgesproken,
dat het feit, dat een dagexcursie werd gehouden hiervan de reden
zou kunnen zijn geweest. De voorzitter deelde naar aanleiding
hiervan mede, dat deze dagexcursie een experiment is geweest,
doch dat door veel andere verenigingen ook dagexcursies worden
gehouden met veel succes. Voorts was het in de praktijk onmoge-
lijk Nijmegen te bezoeken zonder daarvoor een gehele dag uit te
trekken. Overigens was men algemeen van oordeel, dat deze
excursie naar Nijmegen zeer interessant was geweest.

Op een vraag van de heer Poulis aangaande de viering van het
tweede lustrum werd door de voorzitter medegedeeld, dat het
bestuur zich hiermede bezighoudt, doch nog geen nadere mede-
deling kon doen.

Vervolgens werd de vergadering door de voorzitter gesloten.
De eerste bijeenkomst in het jaar 1956 vond plaats op vrijdag

6 januari des avonds te 8 uur in de aula van het Instituut voor
Scheepvaart en Luchtvaart. Door de heer Ben van Eysselsteijn
werd een voordracht gehouden over het onderwerp: „Geschiede-
nis van het toneel in Rotterdam". Per zelfde circulaire werd de
aandacht van de leden gevestigd op de tentoonstelling in het Ge-
meente-Archief, welke werd gehouden onder de titel: „Terugblik
op de E 55".

Op dinsdag 31 januari werd wederom een bijeenkomst gehouden
in de ontvangzaal van het Historisch Museum. Naar aanleiding
van het feit, dat ons land 150 jaar geleden een koninkrijk werd en
Rotterdam toen driemaal een bezoek ontving van koning Lodewijk
Napoleon, sprak ons bestuurslid, de heer J. E. van der Pot, voor
de leden over „Onze lamme Koning".

Op maandag 27 februari des avonds te 8 uur bestond voor de
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